

Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 16/2021
Aika: 21.09.2021 klo. 18:00
Paikka: Zoom
<https://tuni.zoom.us/j/3465861747?pwd=TkFRQ1pSREFIMkIrZW1UcDdKdXZ3dz09>
Meeting ID: 346 586 1747 & passcode: 255296



Esityslista

1.	Kokouksen avaaminen	2
2.	Kokouksen järjestäytyminen	2
3.	Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	2
4.	Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	2
5.	Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	2
6.	Ilmoitusasiat	2
7.	Talousasiat	3
	7.1 Juhlanauhan myynti	3
	7.2 Haalareiden myynti	3
	7.3 Heijastimien tilaaminen	3
8.	Koulutuspolitiikka	3
9.	Sidosryhmät ja yritysysteistyö	4
	9.1 Yritysysteistyö ProComin kanssa	4
10.	Tapahtumat	4
	10.1 ReettoriÄssä	4
	10.2 Hurja Kaupunkikisa	5
11.	Tuutorointi	5
12.	Viestintä	5
13.	Vuosijuhlat ja muu vastaava	5
	13.1. Vujumerchin tilaaminen	6
14.	Saapuneet vuosijuhlakutsut	6
15.	Sitsilaulukirjatiimin perustaminen	6
14.	META	6

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18.00.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Läsnäolijat:

Saara Nissi

Puheenjohtaja

Vilhelmiina Kivioja

Sihteeri

Elisa Kähkönen

Heini Maula

Jenna Ala-Rantala

Maiju Asuja

Marianna Juvani

Neea Nenonen

Nita Koivisto

Anni Hakala

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin: lisätään kohdaksi 13.2. vuosijuhlahaalarimerkkien tilaaminen.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Tarkistetaan seuraavassa paikan päällä olevassa kokouksessa.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Päätös:

6.9. Liikuntavuoron yhteislähtöön osallistui 10 fuksia ja 2 tuutoria.

7.9. Vilhelmiina osallistui TREY:n Kupilliseen kopoa.

8.9. Vilhelmiina osallistui TREY:n järjestökahveille.

8.9. Lukuvuoden aloitusristeilylle osallistui 47 opiskelijaa.

9.9. Hervantakierrokselle osallistui 17 fuksia ja 3 tuutoria.

10.9. Vilhelmiina osallistui ITC-koulutuksen ohjausryhmän tapaamiseen.

10.9. Tuutorivastaava Heiniä haastateltiin syksyn tuutoroinnista Radio Moreeniin.

13.9. Saara osallistui Syndikaatin tapaamiseen.

13.9. Fuksikyrpongiin yhdessä Lexica ryn ja Ääni ryn kanssa osallistui 15 fuksia ja 8 tuutoria.

14.9. Lautapeli-iltaan Tavernassa osallistui 21 fuksia ja tuutoria.

16.9. Fuksisitseille osallistui 57 reettoria.

17.9. Hallitus virkistäytyi kämppäaprojen merkeissä.

20.9. Tramppapuistossa pomppi 8 reettoria.

20.9. Hurjan Kaupunkikisan ilmoittautuminen avautui. Tapahtumaan osallistuu kolme joukkuetta Reettoreilta.

20.9. Reettoreiden ja CoMedian synttärisesitys ilmoittautuminen avautui. Hallituksen uudet sähköpostiosoitteet on otettu käyttöön.

16.9. Ilmoittautuminen vuosijuhlille avattiin kutsuvieraille.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 6933,60€

Käteiskassassa nyt: 1162,75€

7.1 Juhlanauhan myynti

Esitys: Keskustellaan siitä, miten ja milloin juhlanauhaa lähdetään myymään jäsenistölle. Päätetään myös myyntihinta juhlanauhalle.

Päätös: Viestintävastaavat hoitavat juhlanauhan kuvauksen, Anni on paikalla myyntipäivänä 11.10. klo 12-15 ja Mari hoitaa nauhan markkinoinnin. Juhlanauhan myyntihinta, 4€, on päätetty hallituksen kokouksessa jo vuonna 2020.

7.2 Haalareiden myynti

Esitys: Lyödään lukkoon haalareiden myyntihinta.

Päätös: Päätetään, että haalarit maksavat 30€.

7.3 Heijastimien tilaaminen

Esitys: Keskustellaan jäsenistölle myyntiin tulevien heijastimien tilaamisesta ja mahdollisesti budjetoidaan tilaukseen.

Keskustelu: Keskustellaan siitä, että heijastimet tekevät varmasti kauppansa.

Päätös: Budjetoidaan 250€ 200 kappaleen heijastin-tilaukseen.

8. Koulutuspolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutuspoliittisista asioista koulutuspoliittisen vastaavan johdolla. Lokakuun Reettorikahvit ovat tulossa 4.10. klo 10-11.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmäyhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja yrityssuhdevastaavan johdolla.

Keskustelu: Alumnikampanjan osallistujat on lyöty lukkoon:

Janina Haapaniemi

Manne Maalismaa

Nelly Rauhala

Kati Aaltonen

Laura Aspelin

Päätös: Esityksen mukaan.

9.1 Yritysyhteistyö ProComin kanssa

Esitys: ProCom maksaa 150e Reettorit ry:lle, vastineeksi tästä heidän logonsa painatetaan vuosijuhlien läsyyn.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Mustahaalarisitsit ovat työn alla.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1 ReettoriÄssä

Esitys: Keskustellaan ReettoriÄssän järjestämisestä 4.10. ja budjetoidaan tapahtumaa varten.

Keskustelu: Pohditaan sitä, että tarvitseeko kiertopalkintotyyny päivittää. Tilana voisi toimi kerhotila.

Päätös: Budjetoidaan Reettoriässään 15€ ja päätetään, että tapahtuma pidetään jossain kerhotilassa.

10.2 Hurja Kaupunkikisa

Esitys: Keskustellaan Hurjan Kaupunkikisan rastien pitämisestä 6.10. sekä budjetoidaan tapahtuma varten.

Päätös: Pyritään löytämään rastinpitäjiä jäsenistöstä. Tapahtumaan ei budjetoida vielä.

11. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutorivastaavan johdolla syksyn tuutoroinnista. Pohditaan alustavasti päivämääriä Haalarisaunalle (esim. viikolla 6.-10.11.) ja fuksien järjestämälle tapahtumalle ns kostajaiset? (esim. viikolla 22.-26.11.)

Keskustelu: Fuksiaisia ollaan pitämässä 23.9.
Fuksibileet Vostokin kanssa ovat tulossa 7.10.
Haalarisaunaa ollaan suunnittelemassa 9.11.
Kostajaiset ovat alustavasti tulossa 24.11.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Keskustellaan Reettoreiden Instagramin ilmeestä ja tyylistä. Lisäksi pohditaan miten viestinnän tekemistä voitaisiin vielä parantaa.

Päätös: Esityksen mukaan.

13. Vuosijuhlat ja muu vastaava

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Vuosijuhlia ollaan nyt pitämässä alkuperäisen suunnitelman mukaan 23.10. Puistotornissa. Jatkot pidetään Klubi57 -tilassa ja sillis seuraavana päivänä Amos -tilassa. Ilmoittautuminen kaikille aukeaa 24.9. ja päättyy 3.10.

Päätös: Budjetoidaan 1 400€ Puistotornin tilavuokraan.

13.1. Vuosijuhlamerchin tilaaminen

Esitys: Keskustellaan vuosijuhlamerchistä. Aiemmin puhuttu emalimukeista tai skumppalaseista. Koska vuosijuhlien ilmoittautuminen aukeaa jo loppuviikosta, ei siihen samaan saada vuosijuhlamerchin tilausta, kuten alun perin suunniteltiin.

Keskustelu: Skumppalaseja ei ollut saatavilla ja koska emalimuki ei oikein sovi vuosijuhlien teemaan, muovinen viinilasi voisi myös olla sopiva.

Päätös: Päätetään, että muovinen viinilasi olisi paras vuosijuhlamerchiksi, joten Anni pyytää tarjouksen niistä.

13.2. Vuosijuhlahaalarimerkkien tilaaminen

Esitys: Keskustellaan haalarimerkkien tilaamisesta vuosijuhlia ja sillistä varten sekä budjetoidaan mahdollisesti näihin.

Keskustelu: Pohditaan mahtuuko budjettiin kaksi haalarimerkkiä. Vujutiimi yrittää saada esimerkiksi sponssina toisen haalarimerkin.

Päätös: Budjetoidaan 300€ vuosijuhlien haalarimerkkien tilaamiseen.

14. Saapuneet vuosijuhlakutsut

Esitys: Keskustellaan saapuneista vuosijuhlakutsuista. TREY:n vuosijuhlakutsu 16.10. on yhdelle henkilölle. Valtan vuosijuhlakutsu 30.10. on kahdelle henkilölle. Biopsin vuosijuhlakutsu 20.11. on kahdelle henkilölle.

Keskustelu: Mari Juvani on alustavasti osallistumassa TREY:n vuosijuhlille. Valtan vuosijuhlille lähtevät mahdollisesti Heini ja Vilhelmiina. Kartoitimme myös halukuutta osallistua muiden viestinnän ainejärjestöjen vujuille joiden päivät ovat tiedossa, mutta kutsua ei ole vielä tullut. Jenna ja Saara ovat alustavasti lähdössä edustamaan Biopsin vuosijuhlille.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. Sitsilaulukirjatiimin perustaminen

Esitys: Keskustellaan uuden sitsilaulukirjapainoksen tekemisestä ja sitä varten koottavasta työryhmästä.

Keskustelu: Sitsilaulukirjat ovat lähes loppu tällä hetkellä, joten uuden painoksen tekeminen on tarpeen. Uusien kirjojen on oltava valmiita ensi syksynä.

Päätös: Päätetään perustaa sitsilaulutiimi 2. periodissa Annin johdolla.

16. META

Puheenjohtajisto on luonut dokumentin, johon on kerätty asioita, joita hallituksen toiminnassa voitaisiin vielä kehittää kuluvan hallituskauden aikana.

Vuosijuhlien maksuohje olisi hyvä saada ilmoille ennen vuosijuhlia.

Hallitusmerchien tilaaminen etenee.

17. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20.19.

Pöytäkirja hyväksytty 5.10.2021
Tampere

Saara Nissi
Puheenjohtaja

Vilhelmiina Kivioja
Sihteeri